
Santander i fora d’Espanya, a Fran- 
ça, a Perpinyà, a Font Romeu (per 
cert, cal esmentar que a França hi ha 
molta afició per les carreres fortes i 
aquesta n’és un exemple on amb 37 
km., es pugen més de 3.000 m.) al 
costat d’Avinyó també se’n fa una 
de 100 km., també prop de Bascun- 
ya, i a part de França també he estât 
a Suïssa, la maratô de Ginebra i a 
Alemanya en la maratô de Munich, 
a Bèlgica..

Fins ara però mai havia sortit 
d’Europa fins ara, que aniré a 
E.E.U.U.

I les despeses?
Bé, en el cas d’E.E.U.U. s’ha 

organitzat un viatge en grup i ens 
surt més economie, però en els ca- 
sos d’Europa no cm surt car perquè 
dormir ho fas en pabellons espor
ti us, cadascü amb el seu sac i el menjar 
me l’emporto préparai, o sigui que 
només gasto el gas-oil del cotxe.

Es pot dir que despeses d’al
tre lipus no en tinc i el meu hobby és 
aquest, ni bec, ni fumo, ni surto de 
gresca.

Quan surts a aquestes curses 
ho fas en plan afició i no en plan 
turisme i això et garantitza no gastar 
gens.

Poques vegades anem al cine
ma, ni mai als restaurants o a les 
festes, cap, absolutament cap vici, 
excepte el nostre hobby que és có
rrer i viatjar per les diferents curses.

El menjar també ens surt for
ça économie perquè som vegetarians.

Al 100%?
Bé som làcteo vegetarians.
Entre els meus hobbys un és 

Tèsser naturista.
Coin es feu naturista?
Fou a Barcelona i vaig estar 

vinculat a TAssociaciô de Naturistes 
de Barcelona i és un hobby bonic 
perquè ens agrada tot el que signifi- 
qui estar en armonia amb la natura.

Vaig estar vinculat al movi- 
ment ecologista.

Per cert, la l.a manifestaciô 
amb bicicletes que es feu a Epanya, 
fou quan jo estava de responsable
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del departament d’ecologia de l’As- 
sociaciô de Naturistes de Catalunya 
i forem nosaltres qui la organitzà- 
rem a Barcelona per primera vega
da.

Aquella fou en plan reivindi- 
catiu: voliem més zones verdes, els 
carrils-bici (que es demanaven per 
primera vegada), que es frenés l’es- 
peculació del sol que era terrible en 
aquella época i hi varen participar 
unes 15.000 persones essent un éxit 
rotund.

I qué en pensa la teva dona 
d’aixô?

La meva dona i jo coincidim 
amb els meus gustos; sóm una fami
lia molt unida perqué ens uneixen 
moites afícions i il.lusions idéntiques. 
Inclus la decisió de fer-nos vegeta
rians fou comú, sense cap tipus de 
pressió sinó voluntáriament.

Várem decidir probar-ho per 
3 mesos i ens va agradar tant que 
várem continuar i ara ja fa més de 17 
anys.

Concretament la nostra filia 
petita, la Rosita que té 17 anys, no 
ha probat mai la earn i ben sans que 
estem tots.

Jo havia llegit alguns llibres 
vegetarians, i casualmet vaig conéi- 
xer la cooperativa de vegetarians de 
Barcelona, vaig entra-hi en compte

i... bé; en aquella época va passar 
quelcom déterminât.

Jo tenia una lluita molt forta 
amb telefónica peí tabac, perqué on 
jo treballava hi havia més de 100 
persones i només el 15% no l'umà- 
vem.

Amb aquelles condicions no 
es podia treballar i jo vaig recullir 
signaturas durant dos anys perqué 
ens posessin a part i no ens van fer 
cas.

Va arriba el moment que ho 
vaig plantejar seriosament al jefe de 
la secció que si allá no es posaven 
condicions, sortiria al baleó a treba
llar.

I així ho vaig fer; vaig empor- 
tar-me’n un anorak, un passamun- 
tanyes (era febrer) i ben abrigat vaig 
sortir al baleó amb una taula per 
treballar.

- Qué fa aquí, teatre?
- No, eslic treballant.
- Entri a dins!
- No s’hi pot respirar.
Em van treure la taula i vaig 

continuar treballant a terra.
Al cap d’una estona van cri

dar un advocat, varen fer l’informe 
previ i l’endemà em van dir que tor- 
nés cap a casa suspés de feina i de 
sou.

D’aquí em vaig posar en con-
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